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Onderwerp Zwerfuuil en boomlantaarns
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Portefeuillehouder Wethouder Schenk

Schriftelijke vraag
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Aljaren vragen wij aandacht voor de problematiek van zwerfuuil, scheve stoeptegels en daarmee
pleiten wij dus voor extra tijd en geld voor de basis op orde. ln het verleden heeft de meerderheid
van de gemeenteraad met de Roosendaalse Lijst voorop ingestemd met het zogenaamde voorstel
Verbindend Beheer om tientallen miljoenen euro's te bezuinigen en de inwoners zell maar te laten
participeren met opruimen, onderhouden en binnenkort ook stoepjes recht leggen zeker?

Tegenwoordig wordt bijna elk geschikt plantsoen voozien van 4 palen en een afrasteríng en heet
vanaf dat moment een HSP! Natuurlijk vinden wij honden geweldige huisdieren en wij gunnen ook
hun baasjes alle tijd en ruimte om te spelen. Toch vinden wij dat in het kader van prioriteiten er
beter gewerkt kan worden aan het op orde brengen van de basis. Zodat ook die oudere inwoners
veilig de straat op kunnen. Ook vinden wij dat de problematiek van zwerfuuileens serieus moet
worden opgepakt. Sinds kort kent Roosendaal een nieuw fenomeen en dat is de Boomlantaarn. Wij
vinden het een romantische gedachte om bomen van bovenaf te gaan verlichten zodat op de straat
zelf er bijna niets meer is te zien en mensen dus weer ongezien hun zwerfuuil kunnen dumpen.
Tja....is dat wat we willen?

Wij kondigen opnieuw aan dat wij met voorstellen gaan komen om nu eens echt werk te gaan
maken van het op orde brengen van de basis en een structurele en duurzame aanpak van o.a. het
zwerfuuil, de scheve stoeptegels en het onderhoud en beheer van Boomlantaarns. Hoewel de
Roosendaalse Lijst altijd enthousiast was over het Verbindend Beheer en haar wethouder vooral oog
lijkt te hebben voor HSP{jes, gaan we er vanuit dat juist de Roosendaalse Lijst ons enthousiast
gaat steunen in onze voorstellen voor meer geld voor onderhoud en beheer openbaar groen en
grijs. Bij de kadernota komen wij daar op terug.

Ter illustratie van het bovenstaande verhaaltreft u bijgaand foto's aan die enige dagen geleden
zijn genomen op het grasveld achter de Rembrandtgalerij in de wijk Westrand.

Wij hebben de volgende vragen:
1. Wat is het beleid inzake Boomlantaarns?
2.Wat is het beleid inzake zwer'faÍval?
3. Wat is het beleid inzake een inhaalslag van het achterstallig onderhoud grijs en groen?
4. Gaat u n.a.v. de bijgevoegde foto's actie ondernemen en welke actie en wanneer?
5. Gaat u in de toekomst alleen actie ondernemen als wij of anderen foto's gaan openbaren of komt
er een structureel plan met structureel geld, wanneer?

Foto's locatie grasveld achter Rembrandtgalerij :
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Fractie Nieuwe Democraten

Pieter Beesems



Beantwoording:

1. ln nieuwe situaties worden bomen op een minimale afstand van I meter van een lichtmast
geplaatst. Dit om te voorkomen dat de noodzakelijke lichtverspreiding op het openbaar gebied wordt
belemmerd door de groei van bomen en of struiken.
ln de bestaande situaties, daar waar geen rekening is gehouden met het bovenstaande, moeten de
bomen voldoende worden teruggesnoeid.
Die situaties die worden aangemeld, of zelf worden geconstateerd, worden aangepakt.
ln die gevallen waar de betreffende boom of struik particulíer eigendom is, zal de eigenaar worden
verzocht het snoeiwerk uit te voeren.

2. Zwertafvd wordt verwijderd op basis van de afgesproken beeldkwaliteiten B en C. Een speciaal
team prikt afval langs de doorgaande wegen en buurtcentra.
Burgers die zelf zwertafval willen opruimen worden vanuit de gemeente ondersteund, onder andere
met grijpers ringen en zakken. Hierdoor is de beeldkwaliteit op diverse plaatsen in Roosendaal hoger
dan de afgesproken beeldkwaliteit.

3. Scheve stoeptegels komen ook bij hogere CROW kwaliteitsniveaus voor. Bij niveau A zijn nog altijd
7 stuks oneffenheden > 15 mm en 3 stuks > 5 mm per 100 m1 verharding toegestaan. ln Roosen¿aál
onderhouden we groen en grijs op de door de Raad vastgestelde kwaliteitsnivèaus B en C.
Uit de rapportage wegbeheer is te concluderen dat er nog achterstallig onderhoud in Roosendaal is.
Via een andere wijze van fínancieren komen vanaf 2017 meer middelèn beschikbaar voor het
grijsonderhoud en daarmee kunnen we naar verwachting binnen vijf jaar achterstallig onderhoud
wegwerken. Voor groen zijn voor als nog geen extra acties nodig.

4. Er wordt regulier onderhoud uitgevoerd, waarbij het afval wordt meegenomen. Daarnaast worden
ook de meldingen opgepakt.

5. De vastgestelde beeldkwaliteiten benoemd in Verbindend Beheren worden middels regulier
onderhoud gerealiseerd. Door andere wijze van financieren komen er meer middelen beschikbaar
voor grijsonderhoud. Meldingen via klachtenmeldlijn en BuitenBeterApp (inclusief foto's) waarderen
wij altijd zeer, omdat wij niet te alle tijden op alle plaatsen in de gemeente onze buitenpíoegen rond
hebben lopen. Buitenploegen pakken signalen via meldingen vervolgens op.

Wethouder Beheer Openbare Ruimte
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